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1. In punt 2.1 staat o.a.: we zien steeds meer een afname van biodiversiteit (zie ook punt 
4.1)
Vraag: wat is de afname van biodiversiteit in Medemblik

antwoord In hoeverre de verscheidenheid aan flora en fauna in onze gemeente afneemt kunnen 
we op basis van onze huidige monitoringgegevens niet aangeven. Daarvoor zijn de drie 
locaties in de gemeente (Kreekbos, Ecozone Wervershoof en Pronkvliet) waar 
monitoring plaatsvindt te beperkt. Er is met name meer monitoring van flora en fauna 
nodig en in meer groengebieden binnen de gemeente. Wel laten de gegevens van de 
afgelopen jaren zien dat de verscheidenheid aan vlindersoorten afneemt. 

1a. Verder staat er: daarnaast wordt er de komende jaren substantieel meer bos aangeplant
Wat is de definitie van bos?

Antwoord Een bos is een houtopstand die uit diverse boomsoorten en struiken bestaat, passende 
bij de abiotische omstandigheden zoals watervoorziening, voedselrijkdom en 
bodemtype. 

1b. Waar wordt dat geplant?

Antwoord De locaties voor mogelijke aanplant van bos zijn nu nog niet bekend. Deze worden 
bepaald bij de vaststelling van het bomenbeleidsplan. 

2. Punt 3.2. Visie en ambities
er wordt ongezet op biodiversiteit 
Hoe gebeurt dat, naast dat wat al wordt genoemd

Antwoord Bij het opstellen van het groenbeleidsplan zullen we nader invulling geven aan het vergroten van 
de bodemdiversiteit. Dit doen we in overleg met betrokken actoren, waaronder de 
Omgevingsdienst Noord-Holland Noord (ODNHN). 



3. Er staat op pag. 11 dat er ingezet wordt op organische bodemverbeteraars uit de regio 
in plaats van kunstmest. Zie ook pag. 13

Antwoord Zie bij vraag 4

4. Waarom is dit?

Antwoord We willen een duurzame gemeente zijn. Daar hoort ook het gebruik van producten uit 
de regio bij. Dit draagt bij aan een circulaire economie. Bovendien zijn organische 
bodemverbeteraars goed voor de bodem(bio)diversiteit. 

5. Wat zijn de kosten geweest van dit rapport tezamen met “randkosten”?

Antwoord De kosten voor dit rapport liggen rond de €30.000. Dit is inclusief randkosten als 
overleggen, veldbezoeken en dergelijke. 


